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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH i Ministarstvu komunikacija i prometa BiH: „Dana 

22. prosinca 2011. godine, na sjednici Zastupničkog doma, postavio sam zastupničko pitanje 

Vijeću ministara i Ministarstvu komunikacija i prometa BiH na koje nisam dobio odgovor, pa 

ga ponavljam: 

 Dokle je došlo Vijeće ministara i resorno ministarstvo s realizacijom zaključka Doma 

naroda PSBiH o utemeljenju RTV kanala na hrvatskom jeziku? 

Ujedno, kako bi se ubrzala realizacija navedenoga zaključka, pokrećem i inicijativu prema 

Vijeću ministara. Ona glasi: Predlažem da Vijeće ministara BiH što prije uputi u 

parlamentarnu proceduru odgovarajuća zakonska rješenja neophodna za oživotvorenje 

navedenog zaključka.“ 
 


